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طنــــــــز

گزارش هیأت مدیره باشگاه 
لاجوردی پوشان پایتخت

به گــزارش خبرنگار مجمع تباه پیکران، آخرین جلســه 
هیأت مدیره باشــگاه لاجوردی پوشــان پایتخت برگزار و چند 

تصمیم مهم اتخاذ شد
اولین دســتور جلســه، مســأله زیان انباشته باشــگاه بود. 
در این جلســه مدیران باشــگاه پس از بررسی روند زیان دهی 
باشــگاه، با یک تصمیم هوشــمندانه، باشــگاه را به سوددهی 

رساندند که شرح آن را در نمودار ۱ و ۲ ماحظه می کنید.

نمودار شماره ۱

نمودار شماره ۲

دســتور جلســه دوم در مورد تاکتیک های جدید باشــگاه 
فرهنگی، هنری، ورزشــی لاجوردی پوشــان پایتخت در زمین 
بود. مدیران باشــگاه پس از انجام پروژه های مطالعاتی روی 
تیم هــای بــزرگ ورزشــی و هزینه کــرد تنها ۹ میلیــارد تومان 
بــا زیــان روزانه 4۰ میلیون  تومــان، از تاکتیــک نهایی این تیم 
رونمایی کردند. به گفته یک منبع موثق که نخواســت نامش 
فاش شــود، لاجوردی پوشان پایتخت با این تاکتیک به زودی 
ستاره سوم و چهارم را با هم  روی سینه خواهد زد. شرح این 

بند را در تصویر۳ ماحظه می کنید.

نمودار شماره ۳

دســتور جلســه آخر بــه آقایــان میلیچ فــر، دیاباتــه نیا و 
جــذب مهاجــم جدیــد در باشــگاه اختصاص داشــت و مقرر 
گردید براســاس دســتورالعمل جدید و علمی ارائه شــده در 
جلســه، باشــگاه نســبت به جذب بازیکنــان تــراز اول جهانی 

اقدام نماید.

در پایــان هریــک از اعضــای هیــأت مدیــره موز خــود را 
برداشته و از جلسه خارج شدند.

روی نمودار
شهاب پاک نگر

ارتباط سرمربی والیبال و عمه من
 در هفته ای که گذشت فدراسیون والیبال بی خیال کرونا و رعایت فاصله اجتماعی شد و با 
دعوت از کارشناسان والیبال، در قالب یک نشست درباره سرمربی آینده تیم ملی والیبال 

هم اندیشی کرد. 
گویــا نظــرات گوناگونــی در ایــن جلســه مطــرح شــده و خــود داورزنــی رئیــس فدراســیون 
والیبــال هــم تأکید کرده: »افتخار من اســت که بــا کادر کاماً ایرانی در المپیک باشــیم اما 
بایــد انتظــارات را ببینیــم، واقعیت موجود را بســنجیم و نهایتاً با یک جمع  بندی درســت 

تصمیــم بجا بگیریم.« پیشکســوتان و کارشناســان هم نظرات گوناگونی داشــته اند. برخی 
به کادر ایرانی تأکید ورزیده و گروهی برعکس! حالا اینکه در پایان چه کســی ســرمربی تیم 
ملی والیبال شــود را ما نمی دانیم اما این را می دانیم که مربیان چند ســال اخیر والیبال را 
هم خودشان انتخاب کرده بودند و عمه ما نقشی در انتخابشان نداشته است! لذا اینگونه 
نباشــد که در موقع انتخاب همه در کنار هم باشــند اما موقع اخراج ســرمربی، نه تو مانی و 

نه عمه من!

خصوصی سازی خیلی خوبه
شــاید فکــر کنید همــه جای ورزش ســرجایش اســت و فقــط مانده خصوصی ســازی 

استقال و پرسپولیس اما خیر! اینطور ها هم نیست. 
مثاً همین چند روز پیش رئیس فدراسیون بسکتبال گفته است در تاشیم که تا پایان 

ســال، ســازمان لیگ بســکتبال را راه اندازی کنیم! یعنی شــما تصور کنید ما در رشــته های 
ورزشــی منهــای فوتبال، هنــوز درگیر ســازمان لیگ هســتیم، حالا خصوصی ســازی و اینها 

پیشکش!

تغییر زبان فارسی در فوتبال
روز دوشــنبه خبرگزاری ها نوشــتند سرانجام سرمربی اســتقال در نشستی مخفیانه با 
مدیرعامل باشــگاه دیدار کرد. البته تازگی ها مد شــده اســت از نشســت مخفیانه عکس با 
لبخند و ژســت های زیبا منتشــر می شــود اما قدیم ترها »مخفیانه« معنی دیگری داشــت. 
البتــه از آنجا که مدیران در باشــگاه اســتقال در یک چرخه منظم هی جا به جا می شــوند، 
امروز می روند و چند ماه دیگر باز می گردند، ممکن اســت عکس ها آرشیوی باشد اما حالا 

شاید هم نباشد! 
اصاً از وجنات فوتبال ما این اســت که آن چیزی که مخفیانه اســت را همه می دانند 

و آن چیزی که همه فکر می کنند می دانند را در واقع نمی دانند و مخفیانه کارهای دیگری 
انجــام شــده اســت. نمونه اش همین قراردادهای باشــگاه اســتقال که همــه فکر می کنند 
می داننــد امــا فردا که بازیکن شــکایت می کند می بینیم که نمی دانســتیم، یــا قراردادهای 
مالــی. لــذا با توجه بــه اینکه ایــن الگوی چپکــی مخفیانه و آشــکار در فدراســیون فوتبال و 
شــاخه های وابسته زیاد است، خواهشمندیم سرپرست فدراسیون فوتبال با ارسال نامه ای 
بــه رئیــس فرهنگســتان زبان و ادب فارســی، درخواســت تغییر معانی کلمــات مخفیانه و 

آشکار را داشته باشد. مرسی، اه.

ونا، ستاد فوتبال، کر
نیما نکیســا پیشنهاد داده ســتادی تحت عنوان ستاد مبارزه با کرونا در فوتبال تشکیل 
شــود و آن ســتاد موارد را بررســی کنند و خروجی تصمیم آنها برای لیگ اجرایی شــود. به 

نظرم برای این کار خیلی زود است. 
بگذاریم پنج شــش ماه دیگر یا حتی همزمان با ساخت واکسن کرونا »ستاد مبارزه با 

کرونا در فوتبال« را تشــکیل دهیم. اصاً فوتبال ما انقدر همه چیزش گل و بلبل اســت که 
نیازی به ستاد ندارد. 

در کســری از ثانیــه مســئولان حلش می کنند می رود پی کارش وبعد نهایتاً ســه ســال 
دیگر صدایش در می آید!

آشِ انتخابی با طعم قهر و کشک
خبرها حاکی از آن است که در جلسه رئیس فدراسیون کشتی با مربیان تیم ملی، وی 
تأکید فراوانی بر انجام چرخه انتخابی داشته که این مسأله با مخالفت غامرضا محمدی 
سرمربی تیم کشتی آزاد روبه رو شده و محمدی جلسه را نیمه کاره ترک کرده است. به هر 
حال هرکســی به خودش مربوط اســت که جلســه را نیمه کاره ترک کند یا نه. در ورزش ما 
هم که تا دلتان بخواهد صبح تا شب جلسه برگزار می شود اما به هر حال انتخابی انتخابی 

اســت دیگر. حــالا چه در قالب برگزاری مســابقه و انتخاب فرد برنده باشــد و چه در قالب 
انتخاب مســتقیم سرمربی. حتی در ادوار گذشــته دیده شده است که مسابقه انتخابی هم 
برگزار شده اما در پایان فرد برنده در مسابقه، انتخاب نشده و همانی که سرمربی خواسته 
انتخاب شــده! لذا خواهشــمندیم ســرمربیان و جناب رئیس خیلی ســخت نگیرند چراکه 

انتخابی هم مثل خیلی چیزهای دیگر در ورزش ما کشک است.

موج بی تدبیری در  ای او سی
کمیتــه بین المللی المپیک تصمیم گرفته تا دورکاری کارکنان خود را به دلیل شــیوع 
ویروس کرونا تا ماه ژوئن تمدید کند. البته خوشبختانه ورزش ما بدون الگوگیری کورکورانه 
از خارجی هــا همچنــان با نزدیــک کاری کارش را ادامه می دهد تا کور شــود هر آنکه نتواند 
دید! اصاً مگر ســازمان های ورزشــی ما خانه خاله هســتند که هرکســی هر وقت خواســت 
دورکاری کند؟ همین الانش اگر ســری به ســاختمان های ورزشــی بزنید، همه ســر کارشان 

هستند و تازه اضافه کاری هم می کنند بلکه در پایان ماه دو قران بیشتر دریافت کنند. اصاً 
همیــن لوس بازی ها بود که المپیک را یک ســال به تعویق انداخــت. اگر برگزاری المپیک 
را بــه ما ســپرده بودند همین امســال برگــزار می کردیم برود پــی کارش. خاصه اش اینکه 
خوشــبختانه در دوران کرونا، پیش از کرونا و پس از آن، در ورزش ما همه ســرکار هســتند. 

می خوای بخواه، نمی خوای نخواه!

جام ملت های2027 حق ماست
محمدرضا تابش، نماینده مجلس شــورای اســامی با کنایه به مســئولان فدراســیون 
فوتبال ایران درباره دورنمای درخواســت فدراســیون فوتبال برای میزبانی جام ملت های 
آسیا ۲۰۲7 گفت: »شاید پتانسیل بالقوه برای برگزاری جام ملت های آسیا را در کشورمان 
داشــته باشــیم اما بالفعل شدن آن در شــرایط و وضعیت کشور تا هفت ســال آینده بعید 

است.«
حــالا اگر مثاً مــا به نماینده مجلس کنایــه می زدیم، می گفتند از فــردا دیگر ننویس! 
امــا بــه نوبه خودمان به ایشــان و دیگــران می گوییم که لطفــاً اجازه دهیــد در رزومه زیبای 

فدراســیون فوتبال مملکت طی چند ســال اخیر؛ یک درخواست میزبانی هم ولو نافرجام 
به ثبت برســد. در نهایت شــاید من و شما شاهد میزبانی جام ملت های ۲۰۲7 نباشیم اما 
در راستای این موضوع یک عده ای چند تا سفر می روند، چند هزار دلار پاداش سفر و حق 
مأموریــت می گیرنــد و بالاخره همین هم خوب اســت دیگر! یعنی اگر بــرای ما نان ندارد، 
برای اوشان آب دارد... . البته که مایه مباهات ماست در شرایطی که زیرساخت ورزشگاه ها 
برای حضور زنان هنوز فراهم نیســت اما با قدرت برای میزبانی آسیا درخواست می دهیم 

و همین هم زیباست. نیست؟!

الان یا الان، مسأله این است
مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراســیون فوتبال درباره درخواســت ایران برای میزبانی 
جام ملت های آســیا ۲۰۲7 گفت: هر بخشــی از کشــور باید چشــم اندازی برای خود داشته 
باشــد و میزبانی جام ملت های آســیا ۲۰۲7 چشــم انداز ماســت و نباید از این مســائل دور 
شــویم چــون الان امکانــات لازم را نداریــم، نباید از چشــم انداز خودمان هــم دور بمانیم. 

ایشان در ادامه تأکید کردند: الان در کشورمان ۱۲ استادیوم استاندارد داریم.
البتــه ایــن تأکیــد روی »الان« در فوتبــال مــا، مثل حکایــت قیمت دلار اســت که باید 
درباره اش بگوییم الان یا الان؟ از ســوی دیگر شــاید تفاوت ما و مســئولان در تعریف کلمه 
اســتاندارد اســت. مثاً ما فکر می کنیم استادیومی که برقش وســط بازی می رود، پارکینگ 

برای خودرو تماشاگران ندارد، سامانه بلیت فروشی اش هنگ کرده، صندلی هایش شماره 
ندارد، دستشــویی هایش گاب به رویتان یکجوری اســت و خب البته زیرســاخت مناســب 
بــرای حضور زنان را ندارد؛ اســتاندارد نیســت! اما حتماً ما نمی دانیم و الان که مســابقات 

تعطیل است همه چیز استاندارد است. 
در الان های بعدی، بعداً نظر می دهیم. نه؟ در پایان از این چشــم انداز و دوراندیشی 
مســئولان فوتبال کمال تشــکر را داریم و خواهشــمندیم در این فضای زیبای آینده نگرانه، 
یــک نیم نگاهــی هم به نیمکت تیم ملــی بیندازند که جز پرداخت جریمــه و پول، عایدی 

دیگری هم برای فوتبال مملکت داشته باشد.


